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Illan asialista

• Edellisen foorumin asiat

• Ajankohtaiset
• Urheiluseurojen ja kunnan toiminnan vuosikello

– Syksyn 2023 ja kevään 2024 tapahtumat ja 
päivämäärät

• Urheiluseurojen kehittämisavustus 2023
• Muut asiat

– Ilmoittautumislomakkeella esiin nousseet asiat:
• Yhteistyö seurojen välillä – hyvien mallien ja käytäntöjen 

oppiminen

• Urheiluseurojen yhteinen keskustelukanava tilojen ja 
paikkojen käyttöön liittyen

https://liminka-my.sharepoint.com/:p:/r/personal/janne_laamanen_liminka_fi/Documents/Urheiluseurafoorumit/8.8.2023/urheiluseurafoorumi_7.2.2023_muistio.pptx?d=wa2157f7b905c41b599a1835ba6fdc6ba&csf=1&web=1&e=VH2FGF
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Urheiluseurojen ajankohtaiset
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Urheiluseurojen ajankohtaiset
• LNM 

– Tilakausi päättyy tässä kuussa ja toimintakertomusten laadinta käynnissä

• LaKePa paini
– Kausi aloitettu isompien painijoiden kanssa
– Uusia harrastajia tulossa mukaan tulevalle kaudelle

• LNM yleisurheilujaosto
– Kisakausi on edelleen käynnissä ja menestyksen puolesta kesä on mennyt loistavasti
– 16–17-vuotiaiden SM-kisat tulossa ja näissä odotetaan menestystä
– Rantalakeus-maastojuoksut alkamassa, näihin vapaa osallistuminen kaikilla halukkailla

• Limingan Kickboxing
– Toiminta edelleen vähän murroksessa ja muutoksessa
– Peruskurssi päättyi kesällä ja uusi alkamassa syyskuussa, kurssille toivotaan edelleen lisää osallistujia
– Muutoksena edellisiin kausiin, että seura toimii nykyisin uuden lajiliiton alla

• LNM painijaosto
– Painitreenit ovat olleet kesätauolla ja starttailevat toimintaa taas elokuussa
– Jaoston toimijoille on järjestetty ottelujärjestäjäkoulutusta, jotta kilpailutoimintaa voidaan järjestää tulevaisuudessa, 

ottelujärjestäjistä yleisesti alueella pulaa

• LNM salibandyjaosto
– F-liiganousu oli keväällä lähellä ja homma jatkuu tästä tulevana kautena
– Kevään huuma on vaikuttanut positiivisesti lajin vetovoimaan
– Kerhoista on tullut kyselyä ja näihin tarvittaisiin vielä lisää vetäjiä

• Limingan Pallokarhut
– Futsalin puolella naisten joukkueella liiganousu lähellä
– Futsalissa valtakunnallisen tason toimintaa (naiset, P17&19), jalkapallossa valtakunnallinen menestys enemmän seurayhteistyön

kautta
– Jalkapallossa on tulossa nuorempia joukkueita ylemmille sarjatasoille
– Vetäjiä tarvittaisiin lisää esim. käytännön järjestelyihin
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Urheiluseurojen ajankohtaiset

• Yleistä keskustelua:

– Tekijöistä on pulaa ja esimerkiksi ikääntyvästä 
väestöstä voisi löytyä apukäsiä välillä

• Laitetaan tästä tietoa mm. kunnan kuntosaliryhmien 
jäsenille

– VOK 1 –koulutukselle olisi tarvetta useammassa 
lajissa

• Pyritään saamaan koulutus järjestetyksi ja viedään asiaa 
tiedoksi myös PoPLin suuntaan
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Urheiluseurojen ja kunnan toiminnan 
vuosikello

https://create.plandisc.com/JgBgYdl

Foorumissa keskusteltua:

• Vuosikello vaikuttaa hyvältä
• Kelloon on tarvetta vielä 

lisätä ainakin 
ansioituneiden urheilijoiden 
ilmoituspäivämäärän 
deadline
– Muita esiin tulevia asioita 

lisätään tarpeen mukaan

• Vuosikellon linkki ja 
tarkastelumahdollisuus 
tulee kunnan internet-
sivuille (Urheiluseuroille-
sivun alle)

https://create.plandisc.com/JgBgYdl
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Urheiluseurojen kehittämisavustus

• Urheiluseurojen yleisavustuksen rinnalla 
ollut kehittämisavustus on nyt kirjattu 
yleisavustuksen periaatteisiin (SHL 
16.05.2023 § 39):
– Talousarvioon varatusta yleisavustuksen 

määrärahasta 75 % myönnetään 
toimintalukuihin perustuen ja 25 % 
kehittämis- ja/tai tapahtuma-avustuksena 
erillisen haun kautta.

• Kehittämis-/tapahtuma-avustusta 
myönnetään vain sellaisille hakijoille, jotka 
ovat hakeneet yleisavustusta samana 
vuonna ja jotka ovat yleisavustuskelpoisia.

– Hakuaikaa ei ole määritelty päätökseen, 
ehdotuksena vuodelle 2023 syyskuu

• Onko tämä aikataulutus hyvä jatkoa 
ajatellen?

Foorumissa keskusteltua:

• Syyskuu on 
kehittämisavustuksen 
ajankohdalle hyvä

• Käytiin läpi yleisavustuksen 
periaatteisiin sivistys- ja 
hyvinvointilautakunnassa 
16.5.2023 tulleisiin muutoksiin
– Muutokset eivät vaikuta 

vanhojen 
harjoituspäiväkirjapohjien 
käyttöön ja niitä voi hyödyntää 
edelleen

– Mallipohja tulee viikon 33 
aikana kunnan internet-sivuille 
ladattavaksi (Urheiluseuroille-
sivun alle)

https://liminka.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=202384-9
https://liminka.oncloudos.com/cgi/DREQUEST.PHP?page=meetingitem&id=202384-9
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Muut asiat

• Ilmoittautumislomak-
keella esiin nousseet 
asiat:
– Yhteistyö seurojen 

välillä – hyvien mallien 
ja käytäntöjen 
oppiminen

– Urheiluseurojen 
yhteinen 
keskustelukanava 
tilojen ja paikkojen 
käyttöön liittyen

Foorumissa keskusteltua:

• Urheiluseuroille olisi tarvetta 
saada yhteinen alusta helppoa 
ja nopeaa tietojen vaihtoa 
varten
– Yleinen keskusteluryhmä (esim. 

Whatsapp) toimisi helposti, 
mutta haasteena on usein 
keskustelun rönsyily tästä 
johtuva seurannan 
heikkeneminen

– Alustan tulisi kuitenkin olla 
helposti saavutettava

– Sopivan alustan selvittämistä 
jatketaan ja tuodaan eri 
vaihtoehtoja esiin 



Kiitos!
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